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Hermed sendes svar på spørgsmål nr. S 766 af 28. februar 2025, indleveret af Karina Lo-
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvad tænker ministeren om potentialet i kunstig intelligens i landets pakkecentraler, der 

kan fange pakker med våben og stoffer og i samarbejde med Toldstyrelsen og politiet få 

dem stoppet, inden de ender på gaden?  

 

Svar 

Det er vigtigt, at vi har en god og effektiv toldkontrol i Danmark, så vi ikke får ulovlige og 

potentielt sundhedsskadelige varer ind over vores grænser. Som skatteminister er jeg opta-

get af, at Toldstyrelsen har de bedste forudsætninger for at udføre sit arbejde med at passe 

godt på danskerne.  

 

Jeg har derfor bl.a. i lyset af det store antal pakker, der kommer ind over grænserne, bedt 

mit embedsværk om at undersøge, om der er behov for at iværksætte yderligere tiltag på 

området med henblik på at styrke vores toldkontrol yderligere, herunder bl.a. ved anven-

delsen af moderne teknologier som fx kunstig intelligens. 

 

Jeg kan i øvrigt henvise til Justitsministeriets besvarelse af spørgsmål nr. S 767. 
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